
Fråga från Narkolepsiföreningen Sveriges västra region.   

 

Fråga: 

Vilka förväntningar finns från styrelsen på regionsmöten? Finns det någon uppdragsbeskrivning eller 
liknande för dessa möten? 

 

Styrelsens svar: 

Vi i styrelsen ser regionsmötena som väldigt viktiga. Dels för att kunna träffa och prata med andra i 
samma situation i samma region för att utbyta erfarenheter, ge tips och råd i hanteringen av 
sjukdomen eller i relationerna till olika myndigheter. Det är också en viktig kanal för styrelsen att nå 
ut till fler medlemmar på ett annat sätt än enbart via mejl eller digitalt.  

Under de senaste åren har pandemin gjort det svårare för många att träffas och arrangera möten, 
detta har också tyvärr påverkat våra regionsmöten. De som samordnar dessa möten är viktiga 
personer som behöver stöd både från styrelse men också från medlemmar inom ”sin” region.  

Det finns ett ramverk för lokalorganisationer som togs fram 2016. Men styrelsen är tveksamma om 
det finns kännedom om denna. Styrelsen har därför beslutat om en översyn av denna under 2022 i 
samråd med de sammankallande i varje region. 

 

Styrelsen anser därmed att frågan är besvarad. 

 

Mölndal 23 mars 2022 


